

	<ul style="list-style-type: none">• الاسم: يامن محمد دبس• اللقب العلمي: مدرس دكتور• البريد الإلكتروني: yamen.m.ahmed@almamonuc.edu.iq• موبايل: 009647762302810• الجنسية: سورية• مكان العمل: كلية المأمون الجامعة _ بغداد
---	---

<p>• التعليم / المؤهلات الدراسية</p>	<p>• دكتوراه في إدارة الأعمال / اختصاص تسويق • ماجستير في إدارة الأعمال / اختصاص تسويق مصرفي • بكالوريوس في الاقتصاد / اختصاص تسويق</p>
<p>• الخبرة</p>	<p>• 2023/2020 محاضر في كلية الهندسة المعلوماتية _ جامعة تشرين _ سورية • 2019 محاضر في كلية الاقتصاد _ جامعة تشرين _ سورية • 2016 مدير قسم المبيعات في شركة برلينت هوم للصناعات المنزلية</p>
<p>• البحوث/الكتب</p>	<p>• دور التسويق المباشر في تحسين رضا العملاء (دراسة ميدانية في جامعة تشرين) • دور استخدام نظم المعلومات التسويقية في تحسين الميزة التنافسية (دراسة ميدانية على الشركات الصناعية العاملة في الساحل السوري)</p>
<p>• روابط المواقع البحثية العالمية</p>	<p>https://scholar.google.com/citations?hl=ar&user=QeWnlqQAAAAJ</p>
<p>• اللغات</p>	<p>• العربية • الإنكليزية</p>

Al- MA 'MOON University College
14th Ramadan St. Baghdad Iraq
mobile:07810394441



كلية المأمون الجامعة
العراق / بغداد / شارع 14 رمضان
هاتف: 07810394441

- | | |
|--|--|
| <ul style="list-style-type: none">• Name: Yamen Mohamad Debs• The scientific title: Asst. PhD• E-mail: yamen.m.ahmed@almamonuc.edu.iq• Mobile: 009647762302810• Nationality: Syrian• Place of work: Al-Ma'moun University College - Baghdad | |
|--|--|

<ul style="list-style-type: none">• Educational Qualifications	<ul style="list-style-type: none">. Doctorate in Business Administration/Marketing major. Master of Business Administration / Banking Marketing Specialization. Bachelor's degree in Economics/Marketing major
<ul style="list-style-type: none">• Experiences	<ul style="list-style-type: none">. (2020/2023) Lecturer at the Faculty of Informatics Engineering - Tishreen University - Syria. (2019) Lecturer at the Faculty of Economics - Tishreen University - Syria. (2016) Director of Sales Department at Berlin Home Industries - Syria

Al- MA 'MOON University College
14th Ramadan St. Baghdad Iraq
mobile:07810394441



كلية المأمون الجامعة
العراق / بغداد / شارع 14 رمضان
هاتف: 07810394441

<ul style="list-style-type: none">• Research/books	<p>. The role of direct marketing in improving customer satisfaction (field study at Tishreen University).</p> <p>. The role of using marketing information systems in improving competitive advantage (a field study on industrial companies operating on the Syrian coast).</p>
<ul style="list-style-type: none">• International research websites	<p>https://scholar.google.com/citations?hl=ar&user=QeWnlqQAAAAJ</p>
<ul style="list-style-type: none">• Languages	<p>Arabic</p> <p>English</p>